



INFORMATIONSV ERANSTALTUNG

3 - 6 AMI MONTESSORI AUSBILDUNGSKURS 2017/2019
6 - 12 AMI MONTESSORI AUSBILDUNGSKURS 2018/2020
AMI MONTESSORI ASSISTENTENKURSE

SAMSTAG, 9. SEPTEMBER 2017, 11.00 - 13.00 UHR

FOYER DER RIETBERG MONTESSORI SCHULE
SEESTRASSE 119, 8002 ZÜRICH

Liebe Interessentin

Lieber Interessent

Sie sind herzlich zu dieser Informationsveranstaltung eingeladen. Frau Cordula Arana, Präsidentin von Montessori CH, 6 - 12 AMI Trainerin und Frau Mariza Hefty, 3 - 6 AMI Kursassistentin, werden Ihnen Auskunft über die bevorstehenden AMI Montessori Ausbildungskurse hier in der Schweiz geben.

Weitere Informationen finden Sie auf unserer Webseite www.montessori-ch.ch.

Bitte melden Sie sich für diesen Informationsanlass unter kurs@montessori-ch.ch an, mit dem Hinweis für welchen Kurs Sie sich besonders interessieren.

Wir freuen uns, Sie zu treffen.

Montessori CH



INFORMATION EVENT

3 - 6 AMI MONTESSORI TRAINING COURSE 2017/2019
6 - 12 AMI MONTESSORI TRAINING COURSE 2018/2020
AMI MONTESSORI ASSISTANTS COURSES

SATURDAY, 9th SEPTEMBER 2017, 11.00 - 13.00 h

FOYER OF THE RIETBERG MONTESSORI SCHULE
SEESTRASSE 119, 8002 ZÜRICH

Dear interested parties

You are cordially invited to attend this information event. Ms. Cordula Arana, President of Montessori CH, 6 - 12 AMI Trainer and Ms. Mariza Hefty, 3 - 6 AMI Course Assistant, will inform you about the forthcoming AMI Montessori Training Courses held here in Switzerland.

Further information you can find on our website www.montessori-ch.ch.

Please enrol for this information session under kurs@montessori-ch.ch stating which training course is of particular interest to you.

We are looking forward to meeting you.

Montessori CH